
*■ A.N.A.A.B. ARUBA. 

Maandblad van de Algemeen Nederlands Antilliaanse Ambtenarenbond Aruba 

LEDEN WERFT LEDEN EN DAARMEE EEN RETOUR NAAR PUERTORICO 

Voor de voorwaarden hieraan verbonden, zie elders in dit blad. 

Juli 1965 

Bestuursvergaderingen worden ge¬ 

houden elke 2e Dinsdag van de maand. 

Leden die het bestuur wensen te spre¬ 

ken kunnen dit doen vóór aanvang der 

vergadering, om 20.00 uur. 

H 

Het secretariaat van de ANAAB- 

Aruba is gevestigd: J. Lamens, Bala- 

shi 81, telefoon 1883. Alle correspon¬ 

dentie dient aan hem gericht te wor¬ 

den. 

BE 

Het bestuur blijft clementie verzoe¬ 

ken bij de beoordeling van dit blad 

op taal, stijl en zetfouten. Bestuur, 

redactie en drukker blijven hun uit¬ 

erste best doen om dit blad zo spoe¬ 

dig mogelijk op een peil te brengen 

dat de kritiek met glans kan doorstaan. 

Opbouwende kritiek blijft van harte 

welkom. 

Hl 

Het secretariaat van de B.G.N.A., 

Bond van Gepensioneerden Nederland¬ 

se Antillen is gevestigd: J. Kerckwijk, 

Accacialaan 1, Soest. 

m 

Copy voor dit blad is altijd van 

harte welkom en dient gezonden te 

worden aan de secretaris ANAAB-Aru¬ 

ba. 

Nu er meer interresse is voor ons 

eigen bondsblad komen er veel klach¬ 

ten binnen van verschillende leden dat 

zij geen bondsblad ontvangen. 

In verband met reorganisatie van de 

ledenadministratie verzoekt het bestuur 

die leden geen blad ontvangen dit 

spoedigst aan de secretaris te melden. 

Aangezien het maandblad afdelings- 

gewijs gedistribueerd wordt, verzoekt 

het bestuur de leden die overgeplaatst 

worden naar een andere afdeling hier¬ 

van mededeling te doen aan het secre¬ 

tariaat zodat zij verzekerd blijven van 

de regelmatige toezending van het 

maandblad. 

Neem Dienst 

bij de Antilliaanse Politie. 
Een gevarieerde werkkring 

met een aantrekkelijke 

salariëring 

Wellicht zullen talloze besnorde en 

onbesnorde agenten en hogeren met 

hun ogen knipperen als ze het boven¬ 

staande lezen. 

Wij troffen deze regels echter aan 

op een folder ter werving van sollicitan¬ 

ten voor het politiekorps in de Neder¬ 

landse-Antillen van 1957. 

Voordat alle aantrekkelijkheden, ver¬ 

bonden aan het politieman zijn, werden 

opgesomd, stond echter wel te lezen: 

“Aan deze gegevens kunnen geen con¬ 

tractuele rechten worden ontleend.” 

Wij zouden deze oude koek 

echter niet hebben aangesneden, ware 

het niet, dat wij pas kortgeleden een 

dergelijke folder van 1957 op de tafel 

in een der politie-wachten hebben ge¬ 

vonden, hetwelk kennelijk pas recent 

van commentaar was voorzien door 

enkele politiemannen die tijdens hun 

wacht dit nog eens onder ogen hadden 

gekregen en enkele van hun grieven 

toen op de marge plaatsten. 

Aangezien zo’n ontboezeming recht 

ROOK 

a Hijd 

op Aruba 

No, 1 Cigareb 
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AAN DE LEDEN 

uit het hart komt en wij menen, ge¬ 

zien de stemmen om ons heen, dat dit 

uit meer harten had kunnen komen, 

willen wij U dit commentaar niet ont¬ 

houden. 

Wij citeren: 

“Zorg, dat U er bij komt: 

Drie verschillende geneeskundige be¬ 

handelingen. Niets vergoed; gedeelte¬ 

lijk vergoed; alles vergoed en alles 

vergoed met vrije bril. 

In 1965 nog 48-urige werkweek; in 

12 jaren geen salarisherziening, al¬ 

thans niet voor het lagere personeel, 

moet U nu nog peultjes. 

Geen vergoeding voor shiftdiensten, 

zoals overal elders, geen gelijkheid in 

vergoeding voor overwerk en bepaalde 

diensten. 

Slechte promotiekansen; na afgelegd 

examen nog drie, soms meer jaren 

wachten op aanstelling. Twee van el¬ 

kaar verschillende salarisschalen. Op 

zon en feestdagen, wanneer anderen 

vrij zijn en feest vieren, meestal op 

dienst. 

Ook van hoger hand weinig begrip 

en meestal geen of nagenoeg geen 

waardering voor verrichte arbeid en 

voor de wensen en verlangens van het 

politie-personeel. 

Aan het behalen van diploma’s, ver¬ 

groten van de kennis (Leergangen 

A.B. en C.) geen vergoeding in geld 

verbonden, zoals in de particuliere 

sector. 

Waarom b.v. bij de politie geen 

ideëenbus.” 

U ziet het, het is nogal wat, wat 

hier zo in een ogenblik van mijme¬ 

ring aan losse gedachten werd neer¬ 

geschreven. Sommige punten zijn hier¬ 

van van veel belang, andere komen wat 

meer op het tweede plan. Wij zijn er 

echter ook zeker van, dat de lijst nog 

langer had kunnen zijn. Zo is bijvooi 

beeld nog niet genoemd het bij bevor¬ 

deringen afwijken van de ranglijst en 

andere punten. 

Wij zijn benieuwd, wat aan al deze 

punten in de komende tijd wordt ge¬ 

daan. Als Ambtenarenbond zullen we 

in ieder geval ons uiterste best doen 

om deze lijst van verlangens geleide¬ 

lijk, maar wel zo spoedig mogelijk te 

verwezenlijken. N. 

Van de ruim 600 leden zijn er nog 

ongeveer 110 leden die tot op heden 

nog geen gebruik gemaakt hebben van 

de gelegenheid om te tekenen op de 

daarvoor bestemde formulieren zodat 

de contributie van de Bond ingehou¬ 

den kan worden van hun salaris. 

In de afgelopen weken zijn door de 

secretaris aan al deze leden nogmaals 

formulieren toegezonden, teneinde hen 

aan deze gelegenheid te helpen herinne¬ 

ren. 

Van deze gelegenheid hebben ruim 

25 leden gebruik gemaakt en dit for¬ 

mulier weder toegezonden aan de se¬ 

cretaris zodat in 1966 ook hun con¬ 

tributie geïnd kan worden via de be- 

taalsrol. 

Aan hen die nog niet getekend heb¬ 

ben en waar de kwitantieloper nog 

langs moet komen doen wij nogmaals 

het verzoek de Bond behulpzaam te 

zijn, te tekenen en dit formulier toe te 

zenden aan het secretariaat. 

Het streven van de Bond is dat de 

kwitantieloper niet meer nodig is en 

dat alle leden voor deze inhouding te¬ 

kenen. Dit betekent voor de Bond 

niet alleen een groot gemak doch ook 

een niet geringe besparing op innings- 

kosten. 

U kunt ook gebruik maken van de 

beide formulieren aan de onderzijde 

van het blad voor de ledenwerfactie. 

Indien U geen nieuw lid kan werven 

en U heeft nog niet getekend doe het 

dan nu. 

Ook door Uw bond deze medewer¬ 

king te geven helpt U mede Uw Bond 

een sterke Bond te maken. 

Stel de daad die Uw collega’s van U 

verwachten, teken voor inhouding en 

werf ook nog nieuwe leden. 

Tegenover Uw prestatie staat een 

beloning die U niet mag missen daar 

dit een unieke kans is om voor Uw 

vrijstelling van dienst de reiskosten 

alvast te verdienen. 

Een ambtenaar is iemand die voor 

elke oplossing een moeilijkheid heeft. 

De achting van onze tijdgenoten is 

reëler geluk dan de bewondering van 

het nageslacht. (N. Bonaaparte). 

REY DE COPAS 
EL REY DEL TRAGO 
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ARUBA DISTILLING CO. 
Wilhelminastraat 47 

Tel. 1266 
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LEDENWERFACTIE 1965 
In de eerste maand dat de ledenwerf¬ 

actie gaande is hebben zich reeds 25 

nieuwe leden gemeld. 

Dit goede resultaat kon bereikt wor¬ 

den door medewerking van vele bonds¬ 

leden die voor het bondswerk propa¬ 

ganda maakten. 

Nogmaals, er zijn 600 ambtenaren 

op Aruba die geen lid zijn van de 

ANAAB-Aruba en ook hun steun is 

onontbeerlijk voor de taak waarvoor 

het bestuur gesteld is. 

WIE VOOR 1 DECEMBER 25 

NIEUWE LEDEN AANBRENGT MET 

MACHTIGING OM DE CONTRIBU¬ 

TIE VIA DE BETAALROL TE LA¬ 

TEN INHOUDEN, ONTVANGT EEN 

GRATIS RETOURBILJET NAAR 

PUERTORICO. 

De contributie bedraagt per jaar: 

beneden f. 2.000 f. 6.- 

van f. 2.000 tot f. 3.000 
99 

Q ~ 

5? 
f. 3.000 ” f. 4.000 

99 
12.- 

99 
f. 4.000 ” f. 6.000 

99 
15.- 

99 
f. 6.000 of meer 

99 
18.- 

Tussentijdse beëindiging van het lid¬ 

maatschap ontheft het lid niet van de 

verplichting tot betaling van de contri¬ 

butie over het jaar 1966. 

De formulieren moeten uiterlijk eind 

november a.s. in het bezit te zijn van 

de sekretaris de Heer J. Lamens - Ba- 

lashi 81, met opgave van de bezoldi¬ 

ging- 

Het bestuur wenst ieder lid die aan 

deze actie wil meewerken veel sukses 

en spreekt de hoop uit spoedig het 

eerste retour biljet te mogen uitreiken. 

Het beste adres voor: 

• Bouwmaterialen 

• Gereedschappen 

• Ijzerwaren 

• Verf 

• Scheepsartikelen 

• Sportartikelen 

e Sanitair 

• Fietsen 

• Allerlei Gaas 

• Triplex 

ANTILUAN 
MERCANTILE 

CORP. 
ORANJESTAD - SAN NICOLAS 

TEL. 1804-1145 TEL. 5635 

Verbeteringen en wensen 

die geen geld kosten. 

Als wij alle wensen van de ambte¬ 

naren samenvatten kunnen wij deze 

splitsen in twee grote groepen, wensen 

die geld en die geen of zeer weinig 

geld kosten. Het is deze laatste groep 

die eens nader bekeken moet worden. 

Hieronder hoort onder andere: 

Vertegenwoordiging in de raad van 

toezicht van het pensioenfonds. 

Benoeming van een door ons voor¬ 

gedragen candidaat in de Raad van 

Beroep in ambtenarenzaken. 

Verandering van de status van het 

Georganiseerd Overleg. 

Zowel in het Meinummer als in deze 

uitgave is een stuk opgenomen uit de 

“Ambtenaar” van Curagao waar deze 

wensen nog eens nader onder de loep 

worden genomen en die voor zichzelf 

spreken. 

Weinig is er aan toe te voegen want 

de feiten spreken voor zichzelf maar 

toch is er een vraag die zich, na het 

lezen van deze artikelen, aan ons op¬ 

dringt. Waarom komt de Overheid 

aan deze wensen van de ambtenaren 

niet tegemoet? 

Niets zou eenvoudiger zijn voor de 

Overheid waarom dan niet tegemoet ge 

komen? Moeten wij dan werkelijk 

gaan twijfelen aan de goede wil van 

de Overheid? 

ACHT JAAR worden deze punten 

regelmatig opgebracht als de bonden 

in contact treden met de Overheid en 

steeds worden de zelfde antwoorden 

ontvangen, het heeft de aandacht, het 

is in studie, het wordt onderzocht op 

zijn praktische mogelijkheden etc. 

maar na acht jaren is er hier nog geen 

enkele vooruitgang geboekt. 

Zijn deze eisen dan zo onredelijk? 

Is het onredelijk te noemen, als de 

ambtenaren vragen om tenminste één 

vertegenwoordiger in de raad van toe¬ 

zicht op het pensioenfonds, een fonds 

waar de ambtenaren ongeveer 30% 

ZELF bijdragen in de vorm van hun 

pensioenpremie ? 

Is het onredelijk om tenminste een 

lid van de Raad van Beroep voor te 

mogen dragen? 

Mogen de ambtenaren gaan twijfelen 

aan de waarde van het G.O. als keer 

op keer voorkomt dat het betreffende 

P.B. of A.B. al uit is en de regeling 

al in werking is voordat het in de 

Commissie Georganiseerd Overleg is 

behandeld zodat het advies van geen 

enkele waarde kan zijn? 

Is het begrijpelijk dat de leden van 

die commissie’s het gevoel krijgen uit 

Je antwoorden, dat men hun advies 

zondermeer naast zich neer heeft ge¬ 

legd? 

Op korte termijn dient hier veran¬ 

dering in te komen wil het wederzijds 

vertrouwen niet geheel verdwenen zijn. 

Een waarachtig G.O. behoort niet 

tot de onredelijke wensen en op Aruba 

zijn er voorbeelden van G.O. zaken 
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In verband met onze ledenwerfactie verzoeken wij onze leden deze bladzijde aan 

een collega, die nog geen lid van de bond is, te willen geven. 

Op verzoek zijn losse bladzijden bij de secretaris verkrijgbaar. 

Algemene Nederlands-Antilliaanse Ambtenaren Bond Aruba. 

A.N.A.A.B.-Aruba. 

Secretariaat: 

J. L A M E N S 

Balashi 81. 

LS Hoewel U werkzaam bent als ambtenaar, bent U tot op heden nog geen lid van onze Bond 

Hat organisatie in deze tijd hard nodig is om de belangen der werknemers te behart.gen, blijkt wel uit de oprichtinö .an 

allerlei Ambtenaren Bond Aruba behartigt reeds meer dan 25 jaar de belangen van 

de ambtenaren op Aruba en telt ruim 600 leden. Dat kunnen er echter nog veel meer worden als alle ambtenaren zich 

aansluiten^einde ^ ^ te ^ het dringend noodzakelijk, dat alle ambtenaren, dus OOK U, die nog geen 

lid zijn van de Bond, zich als zodanig opgeven door middel van onderstaande formu ïei. 

Wij maken het U reuze gemakkelijk. U wordt niet geplaagd door een kwitantieloper, want de contributie wordt 

in de eerste drie maanden van het jaar, dus in de belastingvrije maanden, op Uw salaris ingehouden. 

De contributie van onze Bond bedraagt: 

f. 6,00 per jaar. 

f. 9,00 per jaar. 

f. 12,00 per jaar. 

f. 15,00 per jaar. 

f. 18,00 per jaar. 

Bij een basisbezoldiging van: 

Tot f. 2000,00 
van f. 2000,00 tot f. 3000,00 

van f. 3000,00 tot f. 4000,00 

van f. 4000,00 tot f, 6000,00 

f. 6000,00 of meer 

De contributie is wel altijd voor een heel jaar verschuldigd. 

Daarvoor in de plaats krijgt U: 
1. Een steeds betere belangenbehartiging doordat de bond groter wordt. 

3 SnaTin in de ogenblikken, dat U dat hard nodig kunt hebben. 

4. Als U ónmiddellijk de beide onderstaande strookjes invult en aan het secretariaat stuurt hebt U gedurende 

1965 gratis lidmaatschap. 

Gebruik doe tegenheid meld. O onmiddellijk ,1, lid. ^ ^ A„ A,A.B,Arub, 

Gelieve „„dersta.nd. formulieren beide in le vullen en te ondertekenen, een is voor het Gouvernement en de andere voor 

onze administratie.---- 
—----- “ .. (naam) 
Ondergetekende: .  ^ 

meldTzich als lid van de A.N.A.A.B. Aruba en verzoekt dc contributie op zijn salaris te doen inhouden. 

0 F Aruba, . 196.... 
Basisbezoldiging: 1. _ . . 

. (handtekening) 

Ondergetekende: 
(naam) 

(dienst) 

mekUzhh als lid van de A.N.A.A.B. Aruba en verzoekt de contributie op zijn salaris te doen inhouden. 

Basisbezoldiging: F. Aruba, . 
. (handtekening) 

Aan het secretariaat 

J. LAMENS - Balashi 81. 



geweest waarbij het WEL mogelijk 

was. 

Een waarlijk OVERLEG, een insti¬ 

tuut waar de ambtenaar via zijn or¬ 

ganisatie ten alle tijde een mogelijk¬ 

heid heeft tot een gesprek met zijn 

werkgever, de Overheid, dat is de be¬ 

doeling van een Georganiseerd Over- 

leg. 

Dat de praktijk hier anders is, is 

niet de schuld van de ambtenaren or 

ganisaties, dat het anders kan is zo af 

en toe gebleken, dat het anders MOET 

is een eis van deze tijd en de klok 

terugzetten is niet meer mogelijk. 

De Overheid kan tonen dat het haar 

ernst is met de gerechtvaardigde eisen 

van de ambtenaren. 

Zij geeft hier haar machtspositie be 

slist niet prijs maar gaat de ambte¬ 

naren betrekken in hun eigen verant¬ 

woordelijkheid, deze verantwoording 

hebben de ambtenarenorganisaties nooit 

geschuwd en zij zijn onmiddellijk be¬ 

reid deze voor een deel op zich te ne¬ 

men. 

Het antwoord is aan de Overheid. 

Verslag van de bestuursvergadering van 8 Juni 1965 

gehouden in het bondskantoor te Oranjestad. 

I. OPENING. 6. LEDENWERFACTIE. 

Te 20.10 opende de voorzitter de ver¬ 

gadering, het volledige bestuur was 

aanwezig. 

2. NOTULEN. 

De notulen van de vorige bestuursver 

gadering werden zonder aanmerkingen 

goedgekeurd. 

3. IN EN UITGAANDE STUKKEN. 

Deze werden voorgelezen en besproken. 

4. WERKTIJDEN LOODSEN. 

Door de voorzitter werd nogmaals uit¬ 

eengezet wat de taak was van de spe¬ 

ciale commissie. Op 18 Juni zou er 

een slotvergadering zijn waarin het 

definitieve ontwerp ter tafel zou moe¬ 

ten komen. 

Tevens kwam ter sprake de continu- 

toeslag in het algemeen en in de vorm 

zoals die thans bij het WEB is inge¬ 

voerd. 

Het bestuur was van mening dat deze 

toeslag in het G.O. behandeld had 

moeten worden 

Tevens kwam ter sprake het passeren 

van het advies en verdere gang van 

zake bij het landelijk G.O. waar in 

feite van overleg geen sprake is. 

5. SPAARREGELING. 

De regeling werd uitvoerig in de ver¬ 

gadering besproken, enkele kleine wij¬ 

zigingen werden aangebracht. Het 

voorstel spaarregeling zal nu worden 

toegezonden aan de ANAAF. 

De secretaris zal een lijst bij houden 

van het aantal nieuwe leden. Resulta¬ 

ten zullen in het maandblad worden 

gepubliceerd. 

7. SAR EN WONINGBOUW. 

Van de SAR was geen nieuws te mel¬ 

den. De stichtingsacte van de Stich¬ 

ting Ambtenaren Woningbouw zal met 

de Eilandssecretaris worden besproken 

waarna deze acte zo spoedig moge!ijk 

verleden zal kunnen worden. 

8. VERKEERSCOMMISSIE. 

De secretaris gaf uitvoerig verslag van 

de bijeenkomst in de Cactus Inn die 

door het Lions Veiligheidscommité was 

georganiseerd. 

Besloten werd dat de Bond geen dona¬ 

tie kan geven voor dit overigens zo 

sympatieke doel teneinde geen prece¬ 

denten te scheppen. 

Wel kan de ANAAB ruimte in het 

bondsblad ter beschikking stellen voor 

propaganda voor het veilig verkeer. 

Tevens zullen de leden opgewekt wor¬ 

den lid te worden van deze verkeers- 

vereniging. 

9. RECHTSKUNDIGE BIJSTAND. 

Over een verzoek tot rechtskundige 

bijstand werd zeer uitvoerig door de 

diverse bestuursleden het woord ge¬ 

voerd. Besloten werd dat de Bond 

tot een bedrag van Fl. 150.— zou bij¬ 

dragen in de kosten. 

Tevens werd besloten dat de bond dit 

op zou nemen met de ANAAF om bij 
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Verslag van de ANAAF-jaarvergadering op 24 april 

1965 in het bondskantoor van ANAAB-Curaeao 

de Overheid een verzoek in te dienen 

dat bij een rechtzaak “Ambtenaar in 

zijn uitoefening van zijn functie con¬ 

tra publiek”, de Overheid moet opko 

men voor zijn ambtenaar en hem al¬ 

thans rechtskundig moet steunen. 

Tevens werd besloten de voorwaarden 

voor rechtskundige bijstand door de 

ANAAB-Aruba in het volgende bonds¬ 

orgaan te publiceren. 

10. RONDVRAAG. 

Een voorstel om maandelijks bijeen te 

komen teneinde de te behandelen G.O. 

stukken te bespreken werd aangeno¬ 

men. 

De vraag of het lid dat rechtskundige 

bijstand had gevraagd ook lid van de 

bond was werd bevestigend beantwoord. 

Een lid vroeg waarom er nog steeds 

geen brief van de ANAAF was uitge¬ 

gaan betreffende de minimum kinder¬ 

toelage. Gewezen werd op het feit dat 

dit onderwerp bij de audiëntie met de 

M.P. was besproken en dat deze had 

toegezegd dit onderwerp te bezien bij 

de gedachte nieuwe salarisaanpak. 

Besloten werd om aan te dringen op 

een beslissing op kort termijn. 

Besloten werd om bij de ANAAF een 

voorstel aanhangig te maken betreffen¬ 

de de reisonkostenvergoeding bij ver 

lof. 

Tevens werd ter tafel gebracht dat er 

verschil is in interpretatie van PB 

1949 No. 17 bij Land en Eiland. 

Getracht zal worden deze verschillen 

op te heffen. 

De leden gingen accoord met onder¬ 

verhuur van het kantoor. 

De voorzitter deelde verder nog mede 

dat het verzoek van een lid was be¬ 

sproken in het G.O. en naar zijn volle 

tevredenheid was geregeld. 

11. SLUITING. 

Te 22.50 werd de vergadering door de 

voorzitter gesloten. 

Er bestaan drie soorten leugens, ge¬ 

wone leugens, vervloekte leugens en sta¬ 

tistieken. (Disraeli). 

AANWEZIG NAMENS: 

ANAAB-Aruba de heren: L.G. Frans, 

J. Lamens, K. Norder en J.A. Ruiz. 

ANAAB-Curagao de heren: G. 1. 

Hernandez voorzitter, E. P. Monte. C. 

A. de Oude en Mr. M. L. J. Ramp 

(adviseur). 

B.G.N.A. de heer: A. P. H. Leipoldt, 

R. K. Vereniging voor Onderwijzend 

Personeel “Don Bosco” de heren: LI. 

G. A. Bongers, L. L Eist en A. G. L. 

Wagemans, 

R.K. Vereniging voor Onderwijzend 

Personeel “St. Thomas” de heer: J. F. 

du Maine. 

De voorzitter opent om 10.00 uur 

de vergadering met een woord van 

welkom voor alle aanwezigen. 

Hij wenst allen sterkte en wijsheid 

en spreekt de hoop uit dat dit een 

prettige vergadering mag worden. 

Het jaarverslag wordt door de se¬ 

cretaris voorgelezen en na enkele 

kleine wijzigingen onder dankzegging 

goedgekeurd. 

Na enige discussie wordt “Adminis¬ 

tratie en Vergaderkosten” veranderd 

in “Bijdrage aan ANAAB-Curagao 

voor administratie en vergaderkosten”. 

De tekst “Reis- en verblijfkosten” 

wordt uitgebreid tot “Reisverblijf- en 

teerkosten”, zodat duidelijk blijkt, dat, 

de vergaderkosten op Aruba ten laste 

van de Federatie komen. 

De verificatie-commissie bestaat uit 

de heren: L. J. Eist, K. Norder en A. 

G. L. Wagemans. 

Namens deze commissie deelt de 

heer L. J. Eist mede, dat de boeken en 

bescheiden gecontroleerd en in orde 

bevonden zijn. Het voordelig saldo 

per 1 januari 1965 bedroeg f. 3.226.01, 

Onder dankzegging aan de penning¬ 

meester voor de verrichte werkzaamhe¬ 

den wordt het financieel verslag goed¬ 

gekeurd. 

De voorzitter memoreert dat hij in 

de augustusvergadering als opvolger 

van de heer Ankoné is aangewezen. 

Omdat hij toen niet in de vergadering 

aanwezig was, dankt hij het bestuur 

alsnog voor het vertrouwen dat men 

in hem heeft gesteld. Men heeft toen 

echter wel vergeten een nieuwe onder¬ 

voorzitter te benoemen. 

Het meest practisch is als de voor¬ 

zitter en ondervoorzitter op één be¬ 

paald eiland wonen. 

Dit geldt ook, zij het in mindere 

mate, voor de le en 2e secretaris en 

de le en 2e penningmeester. Nogmaals 

wordt echter benadrukt, dat de af¬ 

spraak is dat bij audiënties steeds een 

bestuurlid van Aruba aanwezig moet 

zijn. 

De heren A. P. H. Leipoldt en J. F. 

du Maine zijn i.v.m. hun a.s. verlof 

niet beschikbaar voor een bestuurs¬ 

functie. 

Na enige discussie worden voor dc 

bestuursfuncties de volgende personen 

aangewezen: 

voorzitter 

G. T. Hernandez - ANAAB-Curacao; 

onder-voorzitter 

E. P. Monte - ANAAB-Curagao; 

secretaris 

H. G. A. Bongers - Don Bosco; 

2e secretaris 

A. G. L. Wagemans - Don Bosco; 

penningmeester 

J. A. Ruiz - ANAAB-Aruba; 

2e penningmeester 

K. Norder - ANAAB-Aruba, 

Alvorens een nieuwe verificatie-com¬ 

missie te benoemen, dankt de voorzit¬ 

ter de aftredende leden voor het door 

hen verrichte werk. 

Voor de verificatie-commissie 1965 

worden aangewezen: 

Mej. C. Dekker - Don Bosco 

de heer J. Lamens - ANAAB-Aruba 

de heer A. P. H. Leipold - B.G.N.A. 

Als plaatsvervangende leden worden 

aangewezen de heren: 

L. J. Eist - Don Bosco 

J. F. du Maine - St. Thomas 

R. A. Pietersz - Don Bosco. 

De heer K. Norder heeft van het be¬ 

zoek aan de Minister-President een 

voorlopig verslag gemaakt. 

De voorzitter stelt voor dit verslag 

voor te lezen en puntsgewijs toe te 

lichten en te bespreken. 
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Met de echte sigaretten smaak 

De vergadering gaat hiermede ac- 

coord. Bond van Gepensioneerden der Nederlandse Antillen 

B.G.N.A. De heer Norder verzoekt eerst punt 

a. van het verslag nog aan te vullen 

met : 

Op de vraag of het niet mogelijk 

is om een uitkering ineens te geven 

over de jaren 1958 t/m 1964, speciaal 

voor de lager bezoldigde ambtenaren, 

mede omdat dit een psychologische 

effect zou hebben, antwoordt de Minis- 

ter-President, dat hij aan een derge- 

lijk effect niet gelooft en dat reeds 

vele bezoldigingen sinds 1958 zijn aan¬ 

gepast. 

Naar aanleiding van punt a. van 

het verslag merkt ANAAB-Curacao 

op, dat bij een onderzoek naar de her¬ 

zieningen van salarissen bij het poli¬ 

tiepersoneel gebleken is dat sinds 1948 

wel incidenteel herzieningen hebben 

plaatsgevonden maar dat weinig grote 

groepen een salarisherziening gekregen 

hebben. 

Bovendien blijkt duidelijk dat de Mi- 

nister-President bezoldiging en duur- 

tetoeslag verwart. Wat wij vragen is 

een aanpassing van de duurtetoeslag 

in verband met de gestegen kosten van 

levensonderhoud. 

ANAAB-Aruba: Het is een kwestie 

van vraag en aanbod en hoeveel iets 

kost, indien het noodzakelijk is gaan 

de schalen hier en daar omhoog. Er 

is geen lijn in het salarisbeleid. 

St. Ihomas: Indien alle wijzigingen 

via het G.O. doorgevoerd worden, 

moet in het G.O. er meer de nadruk 

op gelegd worden dat een salarisher- 

Vervolg blz. 8. 

Aan het bestuur van de Algemene Ne¬ 

derlandse Antilliaanse Ambtenaren Fe¬ 

deratie 

Willemstad 

Curagao. 

Nederland, 7 juni 1965. 

Mijne Heren, 

Mede ter informatie van de bij Uw 

federatie aangesloten bonden bericht 

ik U, dat t.g.v. de jongste algemene 

ledenvergadering van de B.G.N.A. op 

29 mei 1965 het bestuur van deze bond 

thans is samengesteld als volgt: 

Voorzitter Ir. G. Schoorl c.i. (herkozen i 

Secretaris A. v. Kerkwijk (herkozen) 

Penningmeester A. v. Waveren (herko¬ 

zen) 

Leden L.C. Kwartsz (herkozen) 

L.C.M. Kerstens (nieuw lid) 

Op 29 mei 1965 j.1. hield de Bond 

van Gepensioneerden van de Neder¬ 

landse Antillen te Utrecht, Nederland, 

zijn algemene ledenvergadering. 

Er waren ongeveer 170 leden, dona¬ 

teurs en introducees, de laatste hoofd¬ 

zakelijk de echtgenoten der leden. Het 

was een genoegen een tiental verlof¬ 

gangers van de Nederlandse Antillen, 

waarvan enkelen met vrouw, onze gast 

te mogen noemen. 

De sedert de vorige vergadering uit 

ons midden weggenomen leden werden 

gedurende een minuut stilte door de 

aanwezigen staande in gedachte geno¬ 

men. 

Notulen werden voorgelezen, de ge¬ 

bruikelijke jaarverslagen werden ter 

kennis gebracht van de leden. 

In de bestuursmededelingen vestigt 

de voorzitter de aandacht op de ge¬ 

stadig stijgende kosten van levenson¬ 

derhoud en spreekt de hoop en ver¬ 

wachting uit, dat de belangen van de 

gepensioneerden van de Nederlandse 

Antillen door de regering aldaar wor¬ 

den behartigd. 

De Heer de Hoop is na een 11-jarige 

bestuursperiode op eigen verzoek afge¬ 

treden. De heer L.C.M. Kerstens, oud- 

secretaris van het Eilandgebied Aruba, 

werd bereid gevonden zijn plaats in te 

nemen. 

Het bestuur werd samengesteld zoals 

boven reeds omschreven. 

De aandacht van de verlofgangers 

wordt er op gevestigd dat de e.v. 

(halfjaarlijkse) ledenvergadering wordt 

gehouden op zaterdag 25 september a.s. 

in een der zalen van het café-restau- 

rant Esplanada, Lucas Bolwerk te 

Utrecht. U ontmoet daar vele oud- 

collega’s. 

Gepensioneerde verlofgangers die 

na hun verlof de Antilliaanse dienst 

met pensioen verlaten, en zij diei met 

aanspraak op uitgesteld pensioen ver¬ 

trekken, worden verzocht zich schrifte¬ 

lijk te wenden tot het secretariaat van 

de B.G.N.A., Accacialaan no. 1, Soest, 

Nederland. 

vK. 
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ziening betrekking heeft op een her¬ 

waardering van de functies en niet op 

de duurtetoeslag. 

ANAAB-Aruba: De moeilijkheid met 

de verhoging van de duurtetoeslag is, 

dat land- en eilandgebieden het eens 

moeten zijn; anders gaat een verho¬ 

ging niet door. 

ANAAB-Curagao: Als dan met de in¬ 

voering van het Materieel Ambtena¬ 

renrecht duurtetoeslagregeling aan de 

eilandgebieden toegewezen wordt, is 

dit een groot gevaar. Men krijgt dan 

mogelijk overal verschillende salaris¬ 

sen. De salarisregeling kan beter in 

één hand blijven. 

“St. Thomas”: Het is dringend no¬ 

dig dat wij duidelijk maken dat het 

niet voordelig voor de ambtenaar is. 

als er vrijheid van salariëring bestaat. 

Wij zijn alleen gebaat met een zo 

straf mogelijke eenheid. Als de bin¬ 

ding in de salariëring tussen de eiland¬ 

gebieden en het land veel losser wordt, 

wordt het free for all. 

ANAAB-Aruba: Maar als we moe 

ten wachten tot men het ieder keer 

volledig eens is, krijgen we nooit iets. 

Als de binding losser is en één Over¬ 

heid. zal b.v. iets doen, dan zullen de 

anderen misschien volgen, 

De voorzitter: We moeten ons doel 

bereiken voor alle aangeslotenen. We 

zien echter geen mogelijkheid hoe dit 

uit te voeren. Misschien is dit daarom 

nog wel de beste oplossing. Als de één 

met herzieningen begint, zullen de an¬ 

deren zeker moeten volgen. 

ANAAB-Aruba: Iets dergelijk ge¬ 

beurt ook in het G.0. 

Als voor een kleine groep een voor¬ 

stel wordt ingediend, zeggen we ook 

niet dat men moet wachten. 

St. Thomas: Toch is het touw trek¬ 

ken tussen regering en eilanden nade¬ 

lig; we moeten een uniforme regeling 

blijven benadrukken. 

De voorzitter: Heeft ook voorkeur 

voor uniformiteit. 

B.G.N.A.: Kan het verslag van het 

bezoek aan de Minister-President niet 

zo aangevuld worden, dat onze menin¬ 

gen en bezwaren wat meer naar voren 

komen ? 

De heer Norder zal een nieuw ver¬ 

slag maken, waarin de bezwaren van 

onze kant ook vermeld zijn. Dit zal 

via het secretariaat, nadat het door de 

Minister-President accoord bevonden 

ia, aan de organisaties worden toege- 

zonden. 

Na enige discussie wordt besloten, 

een brief aan de Minister-President en 

de Bestuurscolleges te zenden, waarin 

aangedrongen wordt uniformiteit wat 

salarissen betreft zoveel mogelijk te 

handhaven. Gelijke functies moeten 

ook gelijk betaald worden. 

Het verslag van de audiëntie zal 

gepubliceerd worden zonder naschrif¬ 

ten, omdat men geen commentaar kan 

leveren op wat de Minister-President 

heeft gezegd. 

Naar aanleiding van punt b. van het 

verslag incorporatie duurtetoeslag 

merkt de GBNA op, dat men met de 

becijferingen in Nederland al twee ja- 

ren geleden bezig was. 

Naar aanleiding van punt c. van 

het verslag salarisherziening lager 

politie personeel merkt ANAAB-Cu- 

ragao op, dat al in 1962 een initiatief 

voorstel is ingediend. Er schijnt nu 

een verschil van mening te bestaan 

tussen de Secretarie en de Hoofdcom¬ 

missaris. Men stelt voor een brief aan 

de Minister-President te zenden, met 

en afschrift van een reeds eerder 

door ANAAB-Curagao over deze zaak 

verzonden schrijven waarin nogmaals 

aangedrongen wordt haast te maken 

met de salarisherziening en waarin 

gevraagd wordt, vooruitlopend op de 

definitieve regeling, een overbrug- 

gingstoelage toe te kennen. 

Naar aanleiding van punt e. van het 

verslag wordt besloten op de suggestie 

van de Minister-President in te gaan 

en een nieuw voorstel, tot toekenning 

van een standplaatstoelage voor Bo¬ 

naire en de Bovenwindse Eilanden, 

met andere argumenten dan de kosten 

van levensonderhoud in te dienen. 

Naar aanleiding van punt f. va^n het 

verslag Georganiseerd Overleg zal een 

brief aan de Minister-President ge¬ 

zonden worden met vermelding van 

liet nummer P.B. dat gepubliceerd is, 

voordat het in het G.O. was bespro¬ 

ken. ANAAB-Aruba zal dit aan het 

secretariaat opgeven. 

Naar aanleiding van punt h. van het 

verslag zegt Don Bosco: dat een alge¬ 

meen ziekteverzekering zeer ongun¬ 

stig voor de ambtenaar zal worden. 

De geneeskundige gebruiken zijn hier 

afwijkend van de Europese en een 

hoofdelijke omslag van het totale be¬ 

drag zal zeer hoog komen te liggen. 

In een onderhoud met de Inspecteur 

van de Volksgezondheid is gebleken, 

dat een commissie die dit bestudeerd 

heeft, geen resultaat heeft geboekt. 

In Uw vakantie geen gebondenheid aan tijd. 

Ga waar en wanneer u wilt met uw eigen: 

TAUMUS Cortina - Corsair of Zodiac 
De prijzen vallen u zeker mee en de betaling gemakkelijk te regelen 

Gaat u eens poolshoogte nemen bij: 

NEME IMPORT EXPORT Eo. Int. 
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Naar aanleiding van punt k. van het 

verslag periodieke keuring voor slij¬ 

tende beroep zal bij Minister Kroon 

een audiëntie aangevraagd worden, 

waarbij tevens nog eens over een prij - 

zenstop gesproken zal worden. 

Naar aanleiding van punt 1. van het 

verslag spaarregeling voor ambtena¬ 

ren zal ANAAB-Aruba een uitgewerkt 

voorstel indienen en dit aan het secre¬ 

tariaat toezenden. 

Naar aanleiding van punt m. van 

het verslag salarissen brievenbestellers 

geeft de heer K. Nor der nog een toe¬ 

lichting. Verschillende toelagen zijn in 

het verleden al in het salaris geïncor 

poreerd. 

Dit, plus de verkorting van de 

diensttijd, noemde de Minister-Pre- 

sident een salarisverhoging. 

St. Thomas is het hier niet mee 

eens. Men moet de diensttij dverkor- 

ting scheiden van de salarisverhoging. 

Diensttijd verkorting is een sociale 

maatregel. 

ANAAB-Aruba zal wat de toeslag 

voor continu-arbeid betreft een ont¬ 

werp maken. Op een volgende audiën¬ 

tie kan dit dan opnieuw besprokén 

worden. 

ANAAB-Curagao vindt dat er meer 

audiënties met een kortere agenda 

aangevraagd dienen te worden. 

De Secretaris merkt op dat het 

moeilijk is om een audiëntie te ver¬ 

krijgen. Indien aangevraagd, duurt 

het dikwijls lang voordat deze wordt 

toegestaan. Bovendien dienen de orga¬ 

nisaties de punten in en dan moet het 

dagelijks bestuur deze op de agenda 

plaatsen. 

ANAAB-Curagao stelt voor, dat als 

er een of ander punt is dit dooi¬ 

de organisaties aan het secretariaat 

wordt opgegeven. Als er dan 3 of 4 

punten zijn, kan het dagelijks bestuur 

zelfstandig hiervoor een audiëntie aan¬ 

vragen. 

Dit voorstel wordt aangenomen. 

De voorzitter: Naar aanleiding van 

een brief van de ANAAB-Curagao is 

bespreking van de 5-daagse werkweek 

op de agenda geplaats. 

ANAAB-Curagao: Het standpunt van 

ons bestuur is een 5-daagse werkweek 

met een maximum van 40 uur. Wan¬ 

neer dit wordt doorgevoerd is een an¬ 

dere kwestie; we behoeven dit niet 

direct ter sprake te brengen. Wil de 

vergadering zich uitspreken of zij het 

met dit standpunt eens is. 

Er ontwikkelt zich een discussie 

waaruit blijkt, dat men de 5-daagse 

v/er kweek en de 40-urige werkweek 

gescheiden wil houden. 

Over de 40-urige werkweek is ieder¬ 

een het eens, maar over de 5-daagse 

blijkt men nog geen uitgesproken 

standpunt te hebben. 

Daarom stelt ANAAB-Curagao voor 

hierover eens de gedachten te laten 

gaan en dit punt naar de volgende Fe- 

deratievergadering te verschuiven. De 

vergadering gaat hiermee accoord. 

ANAAB-Aruba: Er is een brief aan 

de Minister-President gezonden door 

ANAAB-Curagao over de 5-daagse 

werkweek. Dit was echter een kwestie 

van de Federatie. Hierdoor heeft men 

in strijd gehandeld met de in augustus 

jl. aangenomen resolutie. 

Dit wordt naar voren gebracht, om¬ 

dat ook ANAAB-Aruba op de vingers 

is getikt naar aanleiding van een door 

hen geschreven brief aan het Be 

stuurscollege van Aruba. 

ANAAB-Curagao zegt dat deze brief 

is uitgegaan naar aanleiding van een 

resolutie in de algemene ledenvergade¬ 

ring. 

Beter ware het geweest als op deze 

vergadering meegedeeld was dat dit 

een Federatie-aangelegenheid was. 

Dit is toen helaas over het hoofd 

gezien en daarom is deze kwestie ons 

uit de hand gelopen. 

Don Bosco merkt op, dat het steeds 

de taak van het bestuur is de leden 

in te lichten. In het vervolg moet dus 

aan de leden duidelijk worden ge¬ 

maakt dat deze acties via de ANAAf 

moeten lopen. 

De voorzitter leest artikel 94 van 

het P.B. 1964 No. 159 voor en merkt 

op, dat bij de rangorde in dit artikel 

altijd sprake kan zijn van willekeur, 

vooral wanneer lid 3 van hetzelfde ar¬ 

tikel toegepast wordt. 

Don Bosco vindt, dat lid 2c. van het 

artikel er zonder meer uit moet. 

St. Thomas stelt voor ons te beraden 

over een goede redactiewijziging. 

ANAAB-Aruba stelt voor twee redac¬ 

ties op te stellen en deze via het se¬ 

cretariaat aan de organisaties voor te 

leggen, zodat deze hieruit kunnen kie¬ 

zen. Daarna kan de aangenomen re¬ 

dactie aan de Minister-President wor¬ 

den voorgelegd, met vermelding dat 

de bestaande redactie in het verleden 

niet in het G.O. geaccepteerd is (met 

vermelding datum, nummer en blz.). 

ANAAB-Aruba zal hiervoor zorgen. 

Voor 

Uw 

REDDY KILOWATT 
Th« MigHty Alom 

Comfort ik 
2170 
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Met toestemming overgenomen uit “De Ambtenaar” van Curagao. 

MEDEZEGGENSCHAP ... WANNEER ... 

ANAAB-Aruba: Heeft een volgens 

een bepaald principe uitgewerkt voor¬ 

stel bij het Bestuurscollege Aruba 

ingediend betreffende vaststelling van 

een minimum kindertoelage. 

RONDVRAAG. 

St. Thomas wil een verzoekschrift 

omtrent extra dienstjaren voor 4e ran- 

gers eerst bij het Bestuurscollege Aru¬ 

ba indienen. Omdat het over slechts 

enkele personen handelt, zal het een 

grote kans van slagen hebben. Daar¬ 

na kan het algemeen gesteld worden. 

De vergadering heeft geen bezwaar. 

St. Thomas vraagt of het niet mo¬ 

gelijk is dat via de Federatie de Be¬ 

stuurscolleges van Curagao en Aruba 

benaderd worden over een betere re 

geling bij overgang van de ambtenaar 

van Curagao naar Aruba of omge¬ 

keerd. 

Het is nu zo dat hieromtrent niets 

geregeld is en de eilandgebieden soms 

bepaalde verplichtingen (b.v. verlof) 

niet willen overnemen. 

St. Thomas zal hierover een brief aan 

de Federatie sturen. 

St. Thomas: Kan er niet zoiets als 

een rijks-A.O.W. komen, zodat de 

A.O.W. jaren van Nederland hier wor¬ 

den overgenomen en omgekeerd? 

De voorzitter vindt dit geen speci¬ 

fieke aangelegenheid van ambtenaren. 

Don Bosco: Is het mogelijk dat de 

f ederatie iets doet, om te voorkomen, 

dat benoemingen voor bepaald func¬ 

ties geschieden zonder dat de benoem¬ 

de persoon voldoende achtergrond be¬ 

zit. 

Het is toch niet in het belang van 

de ambtenarenstand, dat er maar be 

noemingen geschieden die niet comme 

il faut zijn. 

De Voorzitter: Meestal zegt men 

dat dit een beleidskwestie is, waar we 

ons niet in mogen mengen. Toch kun¬ 

nen we proberen de zaak eens nader 

le bestuderen. 

Niets meer aan de orde zijnde dankt 

de voorzitter de aanwezigen voor hun 

opkomst, volharding en de prettige 

vergadering en sluit deze om 16.20 uur. 

In een vorig artikel betoogde ik 

dat het mij wenselijk voorkwam dat 

ten aanzien van het G.O., hier te Lan¬ 

de wijziging diende te worden ge¬ 

bracht. O.cU, voerde ik aan dat b.v., 

het gemis van vertegenwoordigers 

van de ambtenaren in de Raad van 

Commissarissen van het Pensioen¬ 

fonds van de Nederlandse Antillen 

kon worden aangevoerd als te zijn 

één van de vele lacune’s die nog op 

het vlak van sociale rechtszekerheid 

bestaan. Derhalve neem ik de vrijheid 

op dit punt iets dieper in te gaan. 

Het is nu namelijk zo, dat deze raad 

bestaat uit die personen die daartoe 

vanwege de Overheid zijn aangewezen 

en dat van de zijde van de ambtena- 

ren-organisaties geen enkele mede¬ 

zeggenschap in het beheer over dit 

fonds is toegestaan. Naar ik mij heb 

laten mededelen is al eerder hiertoe 

bij de Regering dit probleem aange¬ 

bonden, echter met negatief resultaat. 

Ik wil dan hier echter wel enige kant¬ 

tekeningen plaatsen. Het namelijk 

eventueel naar voren brengen van het 

standpunt dat de door de Regering 

benoemde ambtenaren uiteindelijk 

toch ook ambtenaren zijn en dat dit 

derhalve genoegzaam een waarborg 

zou blijken te zijn voor een efficiënt 

beheer van het Pensioenfonds, dient 

volgens mij resoluut te worden ver¬ 

worpen. 

Immers, het maakt mijns inziens 

een wel zeer groot verschil, of de be¬ 

trokken ambtenaar door de Overheid 

is benoemd dan wel aangewezen, en 

zich dan ook op het standpunt dient te 

stellen dat hij als ambtenaar in de 

eerste plaats de belangen dezer Over¬ 

heid heeft te waarborgen en zo nodig 

te verdedigen; dan wel dat hij ais 

ambtenaar door de gezamenlijk amb- 

tienaren-vakorganisaties is angewe- 

zen om de sociale belangen van de 

ambtenaren in het algemeen te behar¬ 

tigen en zo nodig te verdedigen en 

derhalve in deze functie-primair dient 

te stellen: “de sociale belangen van 

het ambtenaren-korps op de Neder¬ 

landse Antillen” en secundair: “de 

belangen van de gehele gemeenschap, 

in deze vertegenwoordigd door dezel- 

ver Overheid”. . . 

Daarnevens is de eerste verplicht 

zich ten opzichte van de Overheid te 

kunnen verantwoorden, terwijl de 

tweede deze verantwoording heeft ten 

opzichte van alle ambtenaren, verte¬ 

genwoordigd door hunne organisaties. 

Ook wens ik bij voorbaat met kracht 

de gedachtengang te bestrijden, dat 

de door de Overheid aangewezen amb¬ 

tenaren die deel uitmaken van de hui¬ 

dige beheersraad van ons Pensioen¬ 

fonds de sociale belangen van het 

ambtenaren-korps beter zouden kun¬ 

nen behartigen, dan eventuele door de 

Federatie-ambtenarenbonden aange 

wezen personen, waarvan wij verwach¬ 

ten dat zij toch wel geacht kunnen 

worden een diepgaande studie te heb¬ 

ben gemaakt van de sociale proble¬ 

matiek van de ambtenaar in het alge¬ 

meen en daartoe dan ook door de 

ambtenaren bij rechtsgeldige verkie¬ 

zingen in de diverse besturen van de 

verschillende bonden zijn verkozen. Zij 

zijn, voor de georganiseerde ambte¬ 

naren althans, de vakmensen bij uit¬ 

stek die zich Pro Deo aan dit belang¬ 

rijke werk hebben gewijd en derhalve 

in de eerste plaats ons vertrouwen ge¬ 

nieten daar zij de sociale belangen van 

de ambtenaar als mens in onze maat¬ 

schappij, in de allereerste plaats voor¬ 

staan. 

Een stelling derhalve als zouden de 

door de Overheid aangewezen ambte¬ 

naren voldoende waarborg zijn, dienen 

wij alleen om deze redenen al, van de 

hand te wijzen. 

Afgezien van bovenstaande be¬ 

schouwing wil ik ook de aandacht 

vestigen op het eenvoudige feit, wat 

ons allen wel bekend is, dat de Over¬ 

heid een gedeelte van de te storten 

premieën voor haar rekening neemt. 

Derhalve is het volkomen rechtmatig 

dat de Overheid over het uiteindelijk 

gestorte kapitaal de nodige mede¬ 

zeggenschap heeft. Maar dan ook me- 
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c!e-zeggenschap en niet het alles zalig 

makende recht tot het beschikken 

over dit kapitaal naar goeddunken der 

Overheid. . . Want ook de individuele 

ambtenaar en al die duizenden andere 

ambtenaren betalen HUN gedeelte 

van deze premieën en hebben daar¬ 

bij geen énkel zeggenschap . . . Natuur¬ 

lijk kan men moeilijk verwachten dat 

de Overheid bij enquete de ambtena¬ 

ren uitnodigt om hun mening bij be¬ 

paalde beleidskwesties het Pensioen¬ 

fonds betreffende, naar voren te bren¬ 

gen. Maar daartoe dienen dan ook de 

ambtenarenbonden en wel in het bij¬ 

zonder de besturen dezer bonden en, 

zeer in het bijzonder bijvoorbeeld het 

bestuur van de Federatie van Ambte¬ 

narenbonden hier te Lande. . . 

Zonder meer, kan door deze Fede¬ 

ratie in navolging van bijvoorbeeld 

Nederland, tenminste een tweetal 

vertegenwoordigers worden aangewe¬ 

zen. Want in Nederland namelijk wor¬ 

den door de Centrales van Overheids¬ 

personeel, personen uit het Georgani¬ 

seerd. Overleg aangewezen om zitting 

te hebben in de betrokken beheers¬ 

raad. van het Algemeen Pensioen¬ 

fonds . . . !! 

En waarom dan hier zulks niet?? 

Waarom werden er hier in verge¬ 

lijking met Nederland in tal van 

opzichten wel gelijksoortige regelin¬ 

gen getroffen en in dit opzicht nu het 

de ambtenaren aanbelangt, weer eens 

niet ? 

Is het dan niet zakelijk en reël wan¬ 

neer de ambtenaren laten weten dat 

ook zij gaarne wensen mede te beslis¬ 

sen hoe het beheer van de MEDE 

door hem gestorte gelden, zijnde een 

gedeelte van HUN inkomen, dient te 

zijn? 

Is het bijvoorbeeld voor deze dui¬ 

zenden ambtenaren niet belangrijk 

MEDE te beslissen welk percentage 

van het kapitaal in het EIGEN land 

en welk percentage in het buitenland 

zal worden belegd? 

Dit is toch nét zo logisch, als de 

tot nu toe gevolgde gang van zaken 

onlogisch genoemd mag worden? 

AI eerder betoogde ik, dat de over 

heid ten opzichte van conflicten tus¬ 

sen werknemers en werkgevers in de 

Nederlandse Antillen een niet mis te 

verstane loyaliteit jegens de werkne¬ 

mers aan de dag legde. Recente publi¬ 

caties in de dagbladen hebben ons 

hiervan kunnen overtuigen. Maar 

waarom dan in zeer vele gevallen zo 

voorzichtig gehandeld ten opzichte 

van het eigen werknemerskorps? In 

dit geval dan de ambtenaren. Zijn wij 

ambtenaren dan minder of behoeven 

wij minder egards omdat het stakings¬ 

recht voor de ambtenaren ontbreekt? 

Men zou geneigd zijn zulke bedenkin 

gen te gaan koesteren, ware het niet, 

dat het vertrouwen van ons ambtena¬ 

ren in de Overheid wél aanwezig is. 

Derhalve dient volgens mij toch wel 

Commentaar van de 

Redactie 

Door de Nederlandse Regering is 

bij de tweede kamer der Staten Gene¬ 

raal onlangs een wetsvoorstel inge¬ 

diend houdende een ontwerp voor een 

nieuwe pensioenwet voor het burge¬ 

lijk o verheids- en semi-overheidsperso- 

neel. 

Het ontwerp is vergezeld van een 

uitvoerige toelichting. Zoals wellicht 

bekend, is over de hoofdzaken van dit 

ontwerp in het midden van vorig jaar 

volledige overeenstemming bereikt in 

de Centrale Commissie voor Georga- 

op korte termijn ten aanzien van dit 

voor ons toch wel brandende punt, 

dat dus ook niet voor de eerste keer 

naar voren is gebracht, verandering 

in de zin van het door mij vorenom- 

schrevene, te komen. . 

Wellicht dat door de bonden op een 

daarvoor geeigend tijdstip deze kwes¬ 

tie op bestemder plaats naar voren zal 

kunnen worden gebracht. 

Bij een eventuele aanvaarding door 

de Overheid zal dan ook het Georga¬ 

niseerd Overleg meer aan waarde, zo¬ 

wel voor de Overheid, alsook en dat is 

het belangrijkste lijkt mij, voor de 

ambtenaar in het algemeen, hebben ge¬ 

wonnen. K. 

niseerd Overleg in ambtenarenzaken. 

Per 1 januari 1965 vielen in Ne¬ 

derland ongeveer 480.000 mensen on¬ 

der de burgerlijke pensioenvoorziening 

—• naast een aantal van ongeveer 

156.000 gepensioneerden, namelijk: 

98.000 met 44eigen” pensioen en 58.000 

44 weduwenpensioen’’. 

Volgens het nu ingediende ontwerp 

zullen de diverse overheidsorganen 24 

procent van de salarissen voor deze 

pensioenregeling betalen. Hiervan komt 

dan 1/3 ten laste van het personeel. 

Deze regeling komt dan overeen nwt 

de thans in Nederland geldende. 

Naast vele andere gezonde verbete- 
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De bijeenkomstplaats 

voor alle gelegenheden 
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Het overnemen van gehele of 

gedeelten van artikelen zonder 

schriftelijke toestemming van 

het bestuur ANAAB-Aruba is 

verboden. 

ringen, waarop wij hier omdat er 

nu eenmaal op de Antillen andere re¬ 

gels gelden, niet nader zullen ingaan, 

troffen wij enkele aan, die wij toch 

wel even nader willen belichten, voor¬ 

al naar aanleiding van het hiervoren 

geschreven artikel betreffende “mede¬ 

zeggenschap”. Allereerst dan, dat het 

betrokken ontwerp een grote vereen¬ 

voudiging met zich brengt ten opzich¬ 

te van het pensioenrecht. 

Het vervroegd ouderdomspensioen, 

het uitgesteld invaliditeitspensioen en 

liet verhoogd invaliditeitspensioen 

zijn er met in opgenomen. Vast per¬ 

soneel zal onmiddellijk, tijdelijk en 

contractueel personeel zal na een half 

VICTORIA BOTTLING COMPANY s.» t.i.sim 

BOUWT THANS UW EIGEN HUIS ! 

En waar kunt U beter terecht voor : 

■ ontwerpen 

■ bouwmaterialen 

■ timmerwerk 

■ huur equipment 

■ schilder benodigheden 

dan bij: 

PETRONA & CROES (Aruba) N.V. 
Anasastraat No. 4 - Dakota - Tel. 2800 

jaar (de zgn. drempeltijd) onder de 

betrokken wet komen. Hiertegenover 

zijn er geen zgn., wachttijden meer 

voorzien voor het recht op pensioen. 

Het zogenaamde inkoopstelsel dat veel 

administratieve omslag meebrengt, kan 

worden afgeschaft. 

Aan de wens van de ambtenarenor 

ganisaties, betrokken te worden bij 

het pensioenbestuur, is natuurlijk ge¬ 

volg gegeven. Naast een directie van 

het fonds (een figuur die wij hier ook 

kennen) die met de wetsuitvoering is 

belast, is in het ontwerp in een pari 

lair samengestelde raad van toezicht 

(raad van toezicht hebben we ook, 

maar niet paritair) voorzien, bestaan¬ 

de uit een voorzitter en 10 leden. 

Deze 10 leden zijn samengesteld uit 

5 (VIJF) vertegenwoordigers van 

ambtenarenorganisaties en wel be¬ 

noemd op aanbeveling van de een Ir a- 

ies van ambtenarenorganisaties, ter¬ 

wijl. de andere 5 vertegenwoordigers 

zijn van overheidsorganen. De raad is 

verantwoordelijk aan de Minister van 

Binnenlandse Zaken die de raad “aan¬ 

wijzingen” kan geven met betrekking 

tot dit toezicht. 

Do comptabele voorschriften zijn 

zodanig gewijzigd dat het fonds meer 

als een bedrijf kan worden beheerd. 

In verband met de samenstelling 

van genoemde raad van toezicht, 

waarin dus is opgenomen het verlang 

de aantal vertegenwoordigers van 

de ambtenarenorganisaties, merkt de 

Nederlandse Regering dan ook op, 

dat “behalve een bijdrage tot een goed 

pensioenbestuur van het nieuwe bc- 

c tel ook mag worden verwacht, dat 

het aan de meest betrokkenen een die¬ 

per inzicht zal verschaffen in de moei 

lijkheden en mogelijkheden van de in¬ 

gewikkelde pensioenstof ” . . . Waarmee 

Uw redactie het volkomen, maar dan 

ook volkomen eens is. Met het diepe 

re inzicht dan én een goed pensioen¬ 

bestuur. 


